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دیـــدگاه

ملی پوشــان فوتسال کشورمــان در تورنمنت ۸ جانبه 
تــایلند، به قهرمانی رسیدند. در این دوره از رقابــت ها 
تیم های بسیارخوبی شرکت کردند و از بین آنها ایران، تایلند، 
ازبکستان، لیتوانی و مصر  تیم هایی هستند که در مسابقات 
جام جهانی حاضر خواهند شد. از قاره اروپا، لیتوانی به عنوان 
میزبان جام جهانی حضور داشت. از قاره آسیا ۳ تیم قدرتمند 
ایران، تایلند و ازبکستان بودند و از قاره آفریقا هم تیم ملی 
مصر در تورنمنت تایلند شرکت کرد. در هر صورت تورنمنت 
تایلند فرصت بسیار خوبی را برای تیم ملی فوتسال کشورمان 
به وجود آورد. به طوری که ما توانستیم در این مسابقات ۵ بازی 
بسیارخوب و سنگین انجام دهیم. ملی پوشان در بازی های 
تایلند خیلی خوب ظاهر شدند و در هر بازی که به میدان 
می رفتند نسبت به بازی گذشته بهتر کار می کردند. به اعتقاد 
من تورنمنت تایلند فرصت خوبی را برای ناظم الشریعه به وجود 
آورد تا بتواند بازیکنانش را به خوبی شناسایی و تیم خوبی را 
راهی جام جهانی کند. به نظر من کشف بزرگ این تورنمنت 
»سینا پرکاس« دروازه بان تیم ملی کشورمان بود. او در این 
دوره از بازی ها واقعا خوب کار کرد و تنها دروازه بانی بود که 
هیچ گلی دریافت نکرد. »پرکاس« در ۳ مسابقه ای که برای 
تیم ملی به میدان رفت، موفق شد دروازه اش را بسته نگه دارد. 
علیرضا رفیعی پور هم دیگر بازیکنی بود که در تورنمنت تایلند 
و به خصوص در بازی فینال فوق العاده کار کرد. چند بازیکن 
جوان هم در تیم ملی حضور داشتند که در کنار باتجربه هایی 
مثل اصغر حسن زاده و مهدی جاوید موفق شدند، بسیارخوب 
کار کنند. به اعتقاد من هر ۱۶ بازیکنی که ناظم الشریعه با 
خودش به تورنمنت تایلند آورده بود، مورد آزمایش قرار 
گرفتند و همه توانستند عملکرد خوبی از خود نشان دهند. 
در هر صورت همان طور که گفتم سرمربی تیم ملی در این 
مسابقات شناخت بسیار خوبی نسبت به بازیکنانش پیدا 
کرد. ناظم الشریعه بیشتر از آنکه به دنبال گرفتن نتیجه باشد، 
می خواست بازیکنانش را آزمایش کند تا با شناخت کاملی 
آنها را به مسابقات جام جهانی ببرد. ما در چند سال گذشته 
بار ها نگرانی خودمان را از بابت بالابودن سن بازیکنان تیم ملی 
اعلام کرده بودیم، اما با این وجود بازیکنانی که ناظم الشریعه 
با خودش به تایلند آورد تا حدود بسیار زیادی نگرانی ما را 
برطرف کردند. در مسابقات تایلند بازیکنان جوان به مرور 
جایگزین پا به سن گذاشته ها شدند و نقص بالابودن سن 
بازیکنان تیم ملی را از بین بردند. همچنین تورنمنت تایلند 
به ما نشان داد که در کنار باتجربه ها بازیکنان جوانی داریم 
که می توانند با دوندگی بسیاربالا به تیم ملی کمک کنند. 
به هرحال بعد از بازگشت تیم ملی از تایلند ناظم الشریعه 
بازیکنان مدنظر خود را برای جام جهانی انتخاب خواهد کرد 
و امیدوارم بتوانیم در جام جهانی خوب کار کنیم و به فینال 
این بازی ها برویم. درباره تیم های همگروه ایران در مسابقات 
جام جهانی باید بگویم در گروهی که تیم ملی فوتسال ایران در 
در آن قرار گرفته است، به غیر از آرژانتین، ۲ تیم دیگر یعنی 
صربستان و آمریکا چندان ترسی ندارند و ما می توانیم آنها را 
شکست دهیم. حتی با توانایی هایی که در بازیکنانمان سراغ 

دارم فکر می کنم بردن آرژانتین هم دور از دسترس نباشد.

عملکرد خوب  تیم ملی  فوتسال 

    پایان  قهرمانی 
 پاریســی ها که از سـال 2013 در سوپرجام 
به پیروزی رسیده بودند، با یک گل مغلوب »لیل« 
شدند تا نوار قهرمانی های شان در این جام نیز 
به پایان برسد. لیل فصل قبل موفق شد در لیگ 

فرانسه نیز به قهرمانی برسد.

        نشست با  »اسکو«
نشست اسکوچیچ؛ سرمربی تیم ملـی با سرپرســت 
دبیرکلی فدراسیون برگزار شد. این نشست با 
حضور حسن کامرانی فر، دراگان اسکوچیچ، وحید 
هاشمیان و بقیه اعضا در دفتر سرپرست دبیرکلی 

برگزار شد.

               بافتنی
تام دالی ستــاره تیــم ملی شیرجه بریتانیا در 
رقابت های المپیک توکیو موفق شد مدال طلا را از آن 
خود کند، دوربین ها در حالی او را شکار کرده اند که 
در هنگام تماشای فینال رقابت های شیرجه مشغول 

بافتنی کردن است.  

ت
شــ

سنو
عک

فوتبــالداخلــی
فارس: بهمن طهماسبی در خصوص عملکرد استقلال مقابل 
سپاهان که منجر به شکست این تیم شد، اظهارداشت: استقلال 
در نیمه اول خوب کار کرد و برای آنکه بحث تبانی مطرح نشود، 
محکم و سفت وارد زمین شد. وقتی نتیجه بازی پرسپولیس و 
پیکان عوض و به سود پرسپولیس شد، این موضوع روی نیمه دوم 
بازی استقلال و سپاهان اثرگذاشت و انگیزه بازیکنان کمتر 
شد. مهاجم اسبق استقلال در خصوص جدال امیر قلعه نویی 
و فرهاد مجیدی گفت: قلعه نویی مربی باتجربه ای است و جزو 
پرافتخارترین ها محسوب می شود. او قهرمانی های زیادی 
کسب کرده و از سوی مقابل، فرهاد مجیدی هم در این چند 
سال باتجربه شده است. قطعا جدال این دو یک فوتبال خوب 
را نوید می دهد ولی امیدوارم مجیدی برنده این مسابقه باشد. 
طهماسبی در خصوص فصل نقل وانتقالات استقلال و اینکه 
چه توصیه ای به مدیران باشگاه دارد، افزود: باید دید مجیدی 
می خواهد با چه سیستمی تیمش را برای فصل جدید ببندد. 
استقلال قطعا به چند بازیکن خوب نیاز دارد و مجیدی هم باید 

براساس فلسفه مربیگریش بازیکن جذب کند.

   مهاجم گلزن تیم فوتبال تاتنهام عزم خود را برای جدایی 
از این تیم جزم کرده است. هری کین که شایعات زیادی در 
خصوص آینده حرفه ای اش مطرح شده، در تمرینات تیم فوتبال 
تاتنهام حضور نیافت تا به شایعه جدایی اش از تاتنهام دامن 
بزند. این مهاجم انگلیسی در ماه مِی به اطلاع مدیران باشگاه 
تاتنهام رسانده بود که قصد دارد در این تابستان جدا شود. از 
منچسترسیتی به عنوان اصلی ترین مشتری ماشین گلزنی تاتنهام 
یاد شده است، این در حالی است که دو باشگاه منچستریونایتد 
و چلسی هم وضعیت هری کین را به دقت زیرنظر دارند. بر اساس 
گزارش »اسکای«؛ باشگاه منچسترسیتی اما پیشدستی کرده 
در اواخر ماه ژوئن پیشنهادی ۱00 میلیون پوندی به تاتنهام 
ئه  را ا انگلیسی  مهاجم  این  بابت 
داده است. منچسترسیتی در 
حــالــی در تــلاش بــرای 
اضافه کردن هــری کـین به 
خط حمله تیم تحت هدایت 
پـپ گواردیولا اســت که 
مدیران باشگاه تاتنهام قصد 
حفظ او را دارند. با این حال در 
 صورتی که آنها موفق به حفظ 
نشوند،  خود  کاپیتان 
حـــاضــر نیـستند 
با رقـــمی کــمتر 
از ۱۲0 میــلیـون 
پوند او را بفروشند. 

بیــنالمــلل

   قرعه  سخت
محمد بنا پس از مسابقات  کشتی فرنگی و عدم راهیابی دو 
نماینده ایران به فینال و پنجمی میرزاده اظهارداشت: امین 
میرزازاده قرعه سختی داشت. به دو حریفی باخت که در این 
وزن جزو بزرگترین های کشتی هستند. لوپز دارای سه مدال 
طلای المپیک است. حریف رده بندی او هم  سومین مدالش 
را گرفت. در مجموع این دو حریف امین دو حریف تافته 
جدابافته در کشتی فرنگی هستند.  بنا در مورد عملکرد گرایی 
و  ساروی عنوان کرد: در ابتدا با کشتی های قشنگ این دو 
خیلی خوشحال شدیم. فکر می کردیم هر دو می توانند به فینال 
برسند ولی در نهایت آنها به دو کشتی گیر باتجربه و کشتی بلد 
برخورد کردند. در مسابقات ساروی و گرایی و به ویژه علی 
گرایی داوری تاثیرگذار بود. سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی 
تاکیدکرد: هادی ساروی راحت  می توانست کشتی را ببرد اما 

سوت های زیادی زده شد. 
   عملکرد

وی در پاسخ به این سوال که آیا عملکرد کشتی گیران 
همانی بود که تصور می کرد یا بیشتر انتظار داشته، گفت: من 
خیلی بیشتر از این انتظار داشتم.  بنا خاطرنشان کرد: به من 
گفتند بعداز نتایج برخی نوشته اند بدنسازی ایراد داشته است. 
همیشه از این حرف ها زده می شود و گوشم سال هاست که از 

این حرف ها پراست.
   توقع  مدال؟

وی در پاسخ به این سوال که معتقد است نباید 
از کشتی فرنگی توقع مدال داشت، گفت: چرا 
نباید داشت؟ از تهران که به سمت توکیو 
می آمدیم می گفتند سه تا پنج مدال باید 
بگیریم. انگار همه حریفان خوابیده اند تا همه 
مدال ها را ما بگیریم. به هرحال این توقعی 
است که مردم از کشتی دارند و من نمی توانم 
به مردم و کارشناسان بگویم انتظار نداشته 
باشند. بنا در جواب به این پرسش که توقع 
خودش چه بوده عنوان کرد: توقع داشتم 
هادی ساروی حتما فینالیست شود که 

متاسفانه نشد.
   المپیک  ریو   

بنا گفت: در المپیک »ریو« من 
گریه می کردم و در »توکیـو« 

شــاگــردانــم اشـــک 
ریختند. آن مــوقــع 

بــه دلیـل اینـکـه 
حمید سوریان با ٧ 

طلای جهان، امید نوروزی و قاسم رضایی نتیجه نگرفتند گریه 
کردم اما الان چند جوان دلاور دارم و اگر من هم نباشم آنها 
می توانند برای چهار، پنج سال برای تیم ملی کشتی بگیرند. 
نجاتی و میرزازاده ۲۲ سال دارند و تیم ما خیلی جوان است. 
»مدال نگرفتن کاروان ایران در چندروز گذشته تاثیری در 
عملکرد تیم  کشتی فرنگی داشت؟« بنا در پاسخ به این سوال 
گفت: طبیعتا تاثیر دارد. وقتی می بینی و می شنوی تیم های 
مختلف نتیجه لازم را نگرفته اند ناخودآگاه تاثیر خود 
را می گذارد. با این حال اگر حرفه ای باشیم 
هرکسی باید کار خودش را انجام دهد. وی 
درباره اینکه در المپیک توکیو به دنبال 
میدان دادن به جوانان و پشتوانه سازی 
بود، تصریح کرد: نسل قبلی رفت و 
ما جوانگرایی انجام دادیم. این کاری 
زمان بر است؛ چه با من و چه بدون من.  
سرمربی تیم ملی وقتی با این سوال  که 
برخی ورزشکاران رشته های دیگر بعداز 
ناکامی در المپیک از کمبود امکانات و 
مشکلات صحبت کرده اند و آیا این 
موضوع شامــل حــال کشتی فرنگی 
 نیز می شــود، گفت: خیر، همه

 امکانات در دو ســالی که من 
برگشتم در اختیـارمان بود. 
علیـرضا دبیر سعــی کرد 
تمام امکانات را در اختیار 
ما بگــذارد و من هم به 
 او گــفتم تغـییر نسل

 زمان می برد.  

محمد  بنا، سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی:

در »ریو« من  گریه   کردم،  در »توکیو« شاگردانم!
   سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی ایران گفت: انتظار داشتم محمدهادی ساروی را در فینال مسابقات المپیک 2020 می دیدم.

 آرمان ملی: شهاب الدین عزیزی خادم که 
مخروبه ای به نام فدراسیون فوتبال را تحویل گرفته 
است در ماه های اخیر به دنبال ایجاد زیرساخت ها و 

پیکربندی  یک فدراسیون جدید است. 
 تغییرات 

از دهم اسفندماه که تیم مدیریت جدید در 
فدراسیون فوتبال کم کم حضور پیدا کرده اند شاهد 
ایجاد تغییراتی مثبت در  بزرگترین فدراسیون 
کشور هستیم. آخــرین نمـــونه ایــن تغییرات 
قطعی شدن حضور مهدوی کیا در راس کـــادرفنی 
تیم امید کشورمان است. حضور مهدی مهدوی کیا 
در تیم ملی امید و وحید هاشمیان در تیم ملی 
بزرگسالان نویدبخش آینده خوب برای فوتبال 
کشورمان است. در روزهای گذشته اما اتفاقات 

مثبت دیگری در این فدراسیون رخ داد. 
 نظر چراغپور

رئیس کمیته آموزش فدراسیون فوتبال تاکید 
کرد که هیچ دپارتمان یا نهادی دیگر نمی تواند در 
حیطه اختیارات این کمیته موازی کاری داشته 
باشد. جلال چراغپور درباره حضورش در کمیته 
آموزش فدراسیون فوتبال اظهارداشت: حدود 
دوماه پیش با رئیس فدراسیون تلفنی صحبت 
کردم و در آن مکالمه شهاب الدین عزیزی خادم 
نظر من را درباره امکان همکاری با کمیته آموزش 
فدراسیون جویا شد و من هم پاسخ مثبت دادم. 
پس از آن به دلایلی که در رأس آن بازی  های 
بسیار مهم تیم ملی بود، ادامه صحبت ها راکد 
ماند تا اینکه جلسه ای را به عنوان دنباله همان 
مذاکرات تلفنی برگزار کردیم. وی ادامه داد: در این 
جلسه کلیه مسائل کمیته آموزش مورد بررسی و 
گفت وگو قرار گرفت و برنامه هایی را که برای حل 
مشکلات موجود تنظیم کرده بودم، به صورت 
شفاهی با رئیس فدراسیون در میان گذاشتم 
و قرار شد که برنامه هرچه سریعتر به صورت 
مکتوب در اختیار فدراسیون قرار بگیرد. ضمن 
اینکه به مباحثی مانند تفاوت نگرش موجود میان 
آموزش داخلی و مطالب روز دنیا پرداختیم و قرار 
شد طرحی جهت تحول در آموزش طراحی شود 
و آن را در اختیار برنامه سازان فدراسیون قرار 

بدهم و در قالب این طرح تحول آموزش، مطالب 
روز دنیا را وارد شیوه آموزش کشور کنیم. رئیس 
کمیته آموزش فدراسیون فوتبال خاطرنشان 
کرد: کلیه اختیارات ممکن در کمیته آموزش 
بر عهده ریاست همین کمیته قرار گرفت و تمام 
مسائل از قبیل مدرسان، مربیان، محتوای دروس، 
کلاس ها، تقویم های کلاس های مربیگری و 
کلیه مسائل در اختیار کمیته آموزش خواهد 
بود و هیچ دپارتمان یا نهاد دیگری نمی تواند در 
حیطه اختیارات کمیته آموزش موازی کاری کند. 
چراغپور در پایان گفت: بلافاصله پس از پایان 
جلسه کارم را آغاز کردم، اما به دلیل اینکه مکان 
کمیته آموزش تغییر کرده است، چند روز دیگر 
دفتر کمیته را تحویل می گیرم. حضورم در کمیته 
آموزش به صورت تمام وقت خواهد بود و تلاش 
می کنم در کمترین مدت آثار حرکت رو به جلو در 
کمیته آموزش را جامعه فوتبال و مربیان احساس 
کنند، چرا که خواسته عزیزی خادم ایجاد سامانه 
مدرن آموزشی است و نگرش او در پی ایجاد یک 

فدراسیون مترقی است.
 تجهیز  با  آمبولانس 

لزوم وجود یکدستگاه آمبولانس در مرکزملی 
فوتبال، محل برگزاری اردو و تمرینات تیم های ملی 
فوتبال یکی از نیازهای جدی فوتبال ملی به حساب 
می آمد. از همین رو شهاب الدین عزیزی خادم در 
ماه های اخیر اجرایی کردن این اتفاق را در دستور 
کار فدراسیون قرار داده بود. به همین منظور 
به دنبال درخواست رئیس فدراسیون و پیگیری های 
عزیزی خادم،  پزشکی  مشاور  نوروزی  امین 

رایزنی هایی با وزارت بهداشت برای تهیه یکدستگاه 
آمبولانس انجام شد. با مساعدت تقوی نژاد معاون 
وزارت بهداشت سرانجام برای اولین بار یکدستگاه 
آمبولانس مجهز در اختیار تیم های ملی فوتبال قرار 
گرفت و آمبولانس در مرکزملی فوتبال مستقر شد.

 استعدادیابی  اینترنتی 
سامانه استعدادیابی بازیکنان بین رده سنی 
۱۴تا ۱۹سال طبق اعلام قبلی مسئولان کمیته 
جوانان رونمایی شد. فدراسیون فوتبال در رونمایی 
از سامانه اینترنتی استعدادیابی این فدراسیون 
نوشت: سامانه استعدادیابی فدارسیون زیرنظر 
کمیته جوانان این فدراسیون آغاز به کار کرد. تمام 
بازیکنان و علاقه مندان بین رده سنی ۱۴ تا  ۱۹ در 
سراسر کشور می توانند به آدرس ذیل مراجعه و 
با ثبت اطلاعات شخصی در فرآیند استعدادیابی 
استانی و سپس کشوری شرکت کنند در پایان 
بازیکنان مستعد در ۴ منطقه کشور در آزمون هایی 
زیرنظر استعدادیاب های فدراسیون فوتبال شرکت 
خواهند کرد و بهترین ها در آزمون نهایی کشوری 
شانس خود را برای حضور در تیم های ملی پایه 
محک خواهند زد. اجرای این طرح برای اولین بار در 
فوتبال ایران انجام خواهد شد و تمامی استعدادهای 
فوتبال در اقصی نقاط کشور به صورت مستقیم 
و بدون واسطه می توانند در فرآیند استعدادیابی 
تیم های ملی پایه شرکت و خود را به فوتبال 
کشور معرفی نمایند. آدرس سامانه جهت ثبت نام 

مستعدان رایگان است.
 تقدیر  بهزیستی 

سازمان بهزیستی کشــور، اقدامات فرهنگی 

فدراسیون و سازمــان لــیگ فوتبال را ستود. 
وحید قبادی دانا، معاون وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی و رئیس سازمان بهزیستی کشور با 
ارسال نامه ای به معاون وزیر ورزش وجوانان، از 
اقدام های فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ در 
جهت آگاه سازی و اطلاع رسانی جامعه از وظایف 
سازمان بهزیستی تشکر و قدردانی کرد. در بخشی 
از نامه رئیس سازمان بهزیستی آمده است: سپاس 
بی قیاس خداوندی را سزاست که انسان را آن طور 
که شایسته خلقت بود آفرید و از روح مسیحایی 
خود در وجود او دمید و به انسـان نعمت خـدمت 
به بندگانش را عطـا فرمود. تاریخ هر کشور مزین 
به نـام انسان های بزرگی است که همواره در راستای 
فروزندگی مشعل آگاهی و تقویت مولفه های 
تعهد و مسئولیت اجتماعی اهتمام می نمایند. 
بی تردید اقدامات ارزشمند وزارت ورزش و همکاران 
محترم فدراسیون فوتبال در رقابت های لیگ برتر 
و جام حذفی، در راسـتای گرامیداشت هفته 
بهزیستی و آگاه سازی و اطلاع رسانی به جامعه 
نشان از درک بالای شما در امورات فرهنگی و 
مسئولیت های اجتماعی دارد. در همین راسـتا 
از رویکرد انسان دوسـتانه و فرهنگی و تعامل 
اثربخش فدراسیون و سازمان لیگ فوتبال ایران 
با سازمان بهزیستی، به ویژه فعالیت فرهنگی 
ماندگار نام گذاری بازی شهرآورد جام حذفی به نام 
هفته بهزیستی و ادای احترام بازیکنان، مربیان، 
داوران و مسئولان حاضر در ورزشگاه به یادمان 
موسس سازمان بهزیستی شهیددکتر محمدعلی 
فیاض بخش و نیز فرزندان بی سرپرست این سازمان 
که در جبهه های نبرد حق علیه باطل به درجه رفیع 
شهادت نائل آمده اند، تشکر و سپاسگزاری می کنم. 
جای بسی تقدیر است که همچنان ورزشکاران و 
مسئولان حوزه ورزشی در معرفت، منش پهلوانی و 
فرهنگسازی، پیشتاز و طلایه دار هستند. بی تردید 
روح شهدای فقید این سازمان شاهد، ناظر، دعاگوی 
خلوص و صداقت آن عزیزان است. امیدوارم با الطاف 
بیکران خداوند متعال و در ظل توجهات حضرت 
بقیه ا... الاعظم در ادامه مسیرتان به سوی پیشرفت 

و بالندگی موفق و پیروز باشید.

آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان در 
پنجمین دیدار خود در رقابت های المپیک ۲0۲0 
روزگذشته به مصاف هم رفت. شاگردان »آلکنو«  
نتیجه را  ۳ بر ۲ وگذار کردند و ازگردونه مسابقات 

حذف شدند. 
 ست  اول 

بازی با زدن سرویس ملی پوشان ایران آغاز 
شد که حاصل آن امتیاز برای کشورمان بود. 
آبشار بازیکنان ژاپن را موسوی روی تور دفاع کرد 
تا امتیاز ۲ برای ایران به دست آید. آبشار ژاپنی ها 
به دست مدافعان روی تور ایران خورد و به بیرون 
رفت. نتیجه تا به این لحظه در امتیاز ۳ برابر بود. 
هوشیاری سیدمحمد موسوی امتیاز ۶ را برای 
ایران به دست آورد. آبشار امیرغفور با دفاع روی 
تور ژاپن همراه بود که ۲ تیم را در امتیاز ۱۵ برابر 
کرد. ژاپنی ها با آبشاری که در زمین ایران جای 
دادند به امتیاز ۱٧ رسیدند تا آلکنو درخواست 
وقت استراحت کند. در ادامه چند امتیاز جابه جا 
شد تا اینکه سرویس امیرغفور به بیرون رفت تا 
ژاپنی ها به امتیاز ۲۲ برسند. در ادامه دریافت بد 
بازیکنان تیم ملی والیبال امتیاز ۲۴ را به ژاپنی ها 
داد تا آنها در آستانه پیروزی در ست اول قرار 
بگیرند. اختلاف امتیازی آلکنو سرمربی ایران را 
مجبور کرد تا درخواست وقت اضافه بگیرد. بعداز 
وقت استراحت هم آبشار موسوی به بیرون رفت 

تا ژاپن ۲۵ بر ۲۱ ست اول را از آن خود کند. 
 ست  دوم 

ســت دوم با زدن سرویس ملی پوشان ایران 
آغاز شد، اما امتیاز اول از آن ژاپنی ها بود. حرکت 
زیبــای پایپ عبادی پور امتیاز ۳ را برای ایران 
دربرداشت. در ادامه بازهم موفقیت کاظمی در 
حملــه سرمــربی ژاپنی ها را مجبور کرد تا 
درخواست وقت استراحت کند و با بازیکنان خود 
صحبت کند. سرویس عبادی پور امتیاز مستقیم 
برای ایران به همراه داشت تا ملی پوشان به امتیاز 
۱۸ برسند. بازهم سرمربی ژاپنی ها درخواست 
وقت استراحت کرد. در ادامه خطای تور ژاپنی ها 
اعلام شد تا ایران به امتیاز ۱۹ برسد. کار زیبای 
صابر کاظمی ایران را به امتیاز ۲۳ رساند. استفاده 
از کار سرعتی ایران را به امتیاز ۲۵ رساند تا ست 

»عزیزی خادم« به دنبال ساخت فدراسیون مترقی!
حسینشمس
 سرمربی  سابق  

سخنگوی باشگاه پرسپولیس گفت: برخی باشگاه های فوتبال 
کشورمان به یک منبع مالی قدرتمند متصل هستند. ابراهیم 
شکوری اظهارداشت: از هواداران خیلی ممنونم که در یکسال 
گذشته ما را یاری کردند. یکسال سخت را پشت سر گذاشتیم، 
اما آخر داستان خوش بود. برای پنجمین سال متوالی قهرمان 
شدیم و کار بزرگی انجام دادیم. به بقیه تیم ها هم خسته  نباشید 
می گویم که جنگیدند و تلاش کردند تا جایگاه مناسبی به دست 
بیاورند. وی ادامه داد: وقتی تیمی چهار دوره پیاپی قهرمان 
می شود، طبیعی است که سایر تیم ها انرژی و هزینه بیشتری 

صرف کنند تا جلوی این تیم را بگیرند، اما همه ما در کنار هم 
بودیم و در نهایت قهرمان شدیم. شکوری در مورد مشکلات 
مالی پرسپولیس خاطرنشان کرد: چندین بار گفته ایم که باشگاه 
دولتی پرسپولیس ریالی از دولت دریافتی ندارد، اما در داخل 
رقبایی داریم که از بودجه مستقیم دولتی استفاده می کنند. ما 
مقابل آنها توان کمی داریم و تنها بحث کارگزار است که کمک 
آن هم محدود است. بازیکن تیمی که توانسته هفت میلیون دلار 
برای کشور درآمدزایی کند، باید با بازیکن تیم انتهای جدول 
متفاوت باشد و بیشتر دیده شود. وی افزود: راه های درآمدزایی 

برای ما محدود است و مسائلی چون حق پخش تلویزیونی، 
کپی رایت و... را نداریم. باشگاه در سال جدید به دنبال راه های 
درآمدزایی است، اما امیدواریم در سال جدید و دولت جدید، 
نگاه ها به تیم ها عادلانه تر و بودجه براساس عدالت باشد. از 
دولت و مجلس می خواهیم نگاه عادلانه تری داشته باشند. برخی 
باشگاه ها نام خصوصی دارند، اما به یک منبع قوی مالی متصل 
هستند که این مساله کار ما را سخت می کند. شکوری درباره 
پرونده کالدرون تصریح کرد: منتظریم رأی قطعی در این مورد 
از فیفا بیاید. در ۱0 ماه گذشته که در باشگاه پرسپولیس بودیم، 
هرچه پرونده خارجی بود به سمت ما روانه شد. فکر می کنم 
پرونده کالدرون آخرین پرونده باشد، اما پرداخت ٧00 هزار دلار 
سخت است. این در حالی است حدود سه میلیون دلار پاداش ما 

در AFC بلوکه شده است.

ابراهیم  شکوری: 

برخی باشگاه ها به منبع قوی مالی متصل اند

جلال  چراغپور  مطرح کرد

آخرین اخبار از توکیو

  در رقابت های کشتی فرنگی محمدعلی 
گرایی دارنده ۲ مدال برنز جهان و طلای 
بازی های آسیایی در آغاز رقابت های روزدوم 
کشتی فرنگی المپیک توکیو ۲0۲0، در 
وزن ٧٧ کیلوگرم در دورنخست مقابل 
فلورس پنا دارنده ۲ طلای پان آمریکن از 
کوبا به روی تشک رفت و در پایان با نتیجه ٧ 
بر ۳ به برتری رسید و راهی یک چهارم نهایی 
شد. او در مرحله یک چهارم نهایی مقابل 
بوزواستارسویچ از کرواسی به روی تشک 
رفت و در حالیکه تا ۸ ثانیه مانده به پایان ۵ بر 
۳ عقب بود ۲ امتیاز گرفت و با پرش بر روی 
سروگردن حریف و اجرای فن  سنجاب پرنده 
۲ امتیاز گرفت تا با نتیجه ۵ بر ۵ به برتری 
برسد و با یک برد دلچسب راهی نیمه نهایی 
شود. گرایی در سومین مبارزه و در مرحله 
نیمه نهایی مقابل تاماش لورینچ دارنده مدال 
طلای ۲0۱۹ جهان از مجارستان به روی 
تشک رفت و در پایان با نتیجه نزدیک ۶ بر ۵ 
شکست خورد و از رسیدن به فینال بازماند. او 
باید  برای مدال برنز تلاش کند. محمدهادی 
ساروی دارنده مدال برنز امیدهای جهان 
و طلای آسیا، در وزن ۹٧ کیلوگرم در 
دورنخست مقابل  آدم بودجملین از الجزایر 
با نتیجه قاطع ۹ بر صفر به برتری رسید و 
راهی یک چهارم نهایی شد. او در دومین 
مبارزه خود در مرحله یک چهارم نهایی 
به مصاف کریل میلوف دارنده مدال نقره 
۲0۱۸ جهان از بلغارستان رفت و با نتیجه 
۶ بر صفر به برتری رسید و راهی نیمه نهایی 
شد.  ساروی در مرحله نیمه نهایی وزن 
۹٧ کیلوگرم مقابل آرتورالکسانیان دارنده 
مدال طلای جهان و المپیک از ارمنستان 
به روی تشک رفت و در پایان با نتیجه ۴ 
بر یک شکست خورد و از رسیدن به فینال 
بازماند. او باید  برای کسب مدال برنز تلاش 
کند. امین میرزازاده نیز  در گروه شانس 
مجدد وزن ۱۳0 کیلوگرم کشتی فرنگی 
المپیک مقابل آلن سیراریو از رومانی به 
روی تشک رفت و در پایان با نتیجه ۵ بر 
یک به برتری رسید و راهی دیدار رده بندی 
شد. میرزازاده در پایان با نتیجه ٧ بر ۲ 
شکست خورد و از رسیدن به مدال بازماند 
 و به عنوان پنجمی المپیک بسنده کرد.

  علی آقامیرزایی تنها نماینده قایقرانی 
مردان ایران در توکیو در نخستین روز از 
رقابت های قایقرانی آب های آرام بازی های 
المپیک توکیو، در کایاک ۱000 متر به 
رقابت پرداخـت. او در گروه خـود زمان ۳ 
دقیقه و ۴۸ ثانیه را ثبت کرد و پنجم شد. 
آقامیرزایی با این نتیجه راهی مرحلــه یک 
چهارم نهایی شد اما او در مرحله یک چهارم 
نهایی با زمان ۳ دقیقه و ۵۲ ثانیه در گروهش 

چهارم شد و از دور رقابت ها کنار رفت.

  مهیار صداقت آخرین تیرانداز ایرانی در 
دهمین روز از بازی های المپیک در مرحله 
مقدماتی تفنگ ۵0 متر سه وضعیت مردان 
در کنــار ۳۸ تیرانداز دیگر در خط آتش 
ایستاد و در رده بیستم قرار گرفت و از رسیدن 
به فینال بازماند. او پیش از این در تفنــگ 
بادی در رده نهم و در میکس تفنگ بادی در 
کنار نجمه خدمتی در رده پانزدهم ایستاده 

بود.

   کمیتــه بیــن المللی المپیک روز 
دوشنبـه اعــلام کـــرد که تسیمانوسکایا 
دونده سرعت بلاروسی که پس از گفتن اینکه 
تیمش برخلاف میل خود او را به فرودگاه 
منتقل کــرده است، از سوارشدن به پرواز 
بازگشت خودداری کرده است. این ورزشکار 
تاکید کرد که قصد ندارد به بلاروس بازگردد. 
دو کشور جمهوری چک و لهستان به او 

پیشنهاد پناهندگی دادند.

 رقابت هــای پرش ارتفاع مردان در 
المپیک دو قهــرمان داشــت. تاریخ سازی 
در ورزشگاه المپیک توکیــو در حالی رقم 
خورد که معتزعصابارشیم از قطر و جانمارکو 
تمبری از ایتالیا در پرش ارتفاع مردان مدال 
طلای المپیک را باهم به اشتراک گذاشتند. 
این دو در این دوره باهم این مدال را 
به دست آوردند. هر دو ۲.۳٧ متر پرش کرده 
بودند و هیچ خطایی نداشتند و  هیچ چیز 
نمی توانست آنها را ازهم جدا کند. یکی از 
مقامات المپیک توضیح داد: گفت: ممکن 
دو طلا داشته باشیم است. بعداز آن دو 
ورزشکار همدیگر را در آغوش گرفتند و 

جشن گرفتند. 
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